

# KERATAN AKHBAR

NAMA AKHBAR: UTUSAN MALAYSIA (Pancaindera/Tular)

TARIKH: 25 MAC 2018

MUKA SURAT : 10

## UJI DIUJI LAGI

RAMAI yang terkejut tak kurang juga yang bersedih dengan nasib yang menimpa penyanyi Uji Rashid yang khabarnya diminta mengosongkan rumah akibat gagal membayar sewa.

Bukan apa, Uji bukan orang baharu dalam industri dan pastinya hal-hal begini tak sepatutnya berlaku.

Kisah tentang Uji dan sewa rumah pun bukan perkara baharu. Sebelum ini pun sudah beberapa kali dia berhadapan dengan masalah yang sama. Ramai yang ingatkan kisah sewa rumah Uji tak berlaku lagi, rupa-rupanya masih diuji sebegini rupa.

Baru-baru ini dia hadir sendiri bertemu dengan Menteri Perumahan dan Kerajaan Tempatan, Tan Sri Noh Omar. Menerusi akaun Instagramnya penyanyi itu bersama anaknya, Cico, 39, meminta bantuan rumah Projek Perumahan Rakyat (PPR).

Menariknya, Noh Omar meluluskan segera permohonan Uji memandangkan dia melepasi syarat yang ditetapkan. Setidaknya dia dan anak-beranak yang lain ada tempat berlindung daripada hujan dan panas.



**NOH OMAR (tengah) menyampaikan sijil bantuan rumah Projek Perumahan Rakyat (PPR) kepada Uji Rashid.**

Kepada Cico pula, harapnya berusaha keras untuk kehidupan yang lebih baik, awak juga bertanggungjawab kepada ibu sendiri.

Tambah Noh, disebabkan permohonan Uji Rashid menepati syarat, maka beliau telah memberi kelulusan khas untuk penyanyi itu dan keluarganya mendiami rumah berkenaan.

"Beliau (Uji Rashid) ada memohon rumah PPR sebelum ini dan saya diberi maklum beliau akan diusir dari rumah sewa di Ampang dalam masa terdekat atas sebab yang sangat menyedihkan.

"Memandangkan permohonan menepati syarat, saya beri kelulusan khas untuk beliau dan keluarga dapat mendiami PPR dengan segera.

"Semoga bantuan ini dapat meringankan beban dan memberi sinar baru dalam kehidupan Uji Rashid sekeluarga," katanya seperti dikongsi dalam Instagram miliknya kelmarin.

Uji atau nama sebenarnya Fuziah Haroun Al Rashid yang popular pada sekitar tahun 1970-an sehingga 1980-an merupakan ibu tunggal dan pendapatan beliau bergantung sepenuhnya kepada kerjaya seninya.